
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE BŘEZÍ č. 13/2009 ze dne 2.11.2009 
Přítomni:    Oppl, Michálková,  Hercik, Zdražil, Kostial  
Omluveni: Šebek 
Ověřovatele zápisu.Michálková, Kostial 
Jednání zahájeno: 18.00hod 
 
Program jednání: 

1. Žádost p. Valouška 
2. Žádost pí. Švíbkové 
3. Žádost FK Meteor Březí 
4. Studie na rekonstrukce chaty pí. Hájková 
5. Dotace z programu FROM 

 
 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.13/1/2009 
ZO bere na vědomí a souhlasí s programem zasedání 
Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0 
 
Pan Valoušek podal žádost o změnu úz. Plánu a zařazení pozemku p.č. 107 jako pozemek určený 
obchod a služby na kterém uvažuje o stavbě fotovoltaické elektrárny. 
 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.13/2/2009 
ZO bere na vědomí žádost pana Valouška. Obec v současné době neplánuje změnu územního 
plánu a žádost pana Valouška je uložena u Obecního úřadu Březí a bude řešena při pořízení první 
změny územního plánu obce. 
Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0 
 
 
Slečna Švíbková a pan Kavale podali žádost o odkup části obecního pozemku p.č. 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.13/3/2009 
Obec Březí v současné době neuvažuje o odprodeji  pozemku vzhledem k předpokládanému 
rozšíření ČOV. 
Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0 
 
Zástupci FK Meteor Březí p. Křivánek.p. Ondruš a p. Chlapec podali žádost o finanční příspěvek  
na oplocení fotbalového hřiště. Hřiště bylo v posledních několika dnech napadeno černou zvěří a 
vzniká značná škoda na povrchu hřiště. Předpokládané materiálové náklady jsou cca 50 000,- kč.   
Starosta obce vyzval zástupce FK Meteor  k hospodárnosti ( zvážení nutnosti čtyř vchodů na 
hřiště a provedení veškerých prací svépomocí jako hloubení děr pro sloupky a jejich betonáž, 
napnutí pletiva apod. požádat občany obce o případnou pomoc při oplocení) 
 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.13/4/2009 
ZO bere na vědomí žádost zástupců FK Meteor Březí a schvaluje finanční příspěvek pro FK 
Meteor Březí na nákup pletiva , sloupků a vrat ve výši 35 000,- Kč. FK Meteor Březí předloží 
obci do 31.12.2009 vyúčtování z kterého bude zřejmé jak bylo s poskytnutým příspěvkem 
naloženo. 
Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0 
 
 
 
Paní Hájková předložila studii na rekonstrukci chaty č. 25 E a přístavby jedné místnosti 



Usnesení zastupitelstva obce Březí č.13/5/2009 
ZO souhlasí vypracováním PD dle předložené studie s následnou její realizací. 
Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0 
 
 
 
Starosta obce informoval členy zastupitelstva o možnosti podání dotace z programu FROM , 
kterou vyhlásil Krajský úřad Středočeského kraje. Navrhuje podat opět podat žádost o dotaci na 
rekonstrukci mostku nad posledním rybníkem na poz. P.č. 304/30. Dle krycího listu rozpočtu na 
tuto rekonstrukci jsou rozpočtové náklady ve výši 559186,- Kč.obec má na tuto rekonstrukci 
zhotovený projekt a vydané platné stavební povolení. V případě získání dotace je nutná 
spoluúčast obce ve výši 5%. 
 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.13/5/2009 
ZO schvaluje návrh starosty obce na podání žádosti o dotaci z programu FROM ve výši 531391,- 
Kč. A souhlasí s pěti % účastí z rozpočtu obce( 27 795,-Kč.) 
Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0 
 
 
 
 
 
 
Příští zasedání ZO bude 23.11.2009 
 
Zapsal : Ing. Zdeněk Hercik                                                 Jednání skončeno:20.40 hod 
 
Ověřovatelé zápisu: 
                                  Martin Kostial 
 
 
                                   Marcela Michálková 
                                                                                            Augustin Oppl - starosta 
 
 


